

題源 邁 訊

Cupertino Chinese School P. O. Box 502 Cupertino, CA 95015-0502 www.cupertinocs.org

Volume 2023-6, March 1, 2024

<u>校務通知</u> School Calendar

3-08-2024 在校生註冊優惠開始

3/22/2024 期中考

3-24-2024 北加州中文學校學術比賽

3-08-2024 Early Bird Registration
Discount Begin

3-22-2024 Mid-Term Exam

3-24-2024 ANCCS Academic Contest

校長的話

親愛的思源家長.

現在已經三月份, 天氣也逐漸暖和, 兩週前舉行的新春聯歡活動很成功, 每個班級都準備了很多好吃的食物和好玩的遊戲, 讓每位大人和小孩都感受到過新年的歡樂氣氛。

今年有五位學生代表學校參加北加州中文學校聯合會在3/24舉行的學術比賽,先祝福他們都可以全力準備為自己和學校爭取好成績。

下週五學生將會收到2024-2025學年的報名表,希望家長們都可以在四月底以前報名,除

了可以享受舊生優惠價格外, 也可以參加抽獎活動, 學校將贈送精美小禮物給幸運家長。

學校將在3/29和4/5兩天舉行校園開放活動,邀請新的家長和學生來認識思源,如果你有鄰居或是朋友正在為孩子尋找中文學校,請他們與我聯繫,我會安排參觀時間。

本期思源通訊刊登新春聯歡以及學術比賽頒獎照片,你也可以在思源網站上看到相關訊息。

祝福大家身體健康, 平安喜樂!

伍美珠敬上

Message from the Principal

Dear CCS Parents,

It is now March, and the weather is getting warmer. The Chinese New Year Festival held two weeks ago was a success. Each class prepared a lot of delicious food and fun games, so that every adult and child could feel the joy of the New Year.

This year, five students will represent the school to participate in the academic competition held by the Northern California Chinese School Association on March 24. I wish them all the best to prepare for good results.

Students will receive the registration form for the 2024-2025 Cupertino Chinese school next Friday. I hope that parents can register before the end of April. In addition to enjoying the discounted price, you can also participate in the lottery. CCS will give away exquisite small gifts to the lucky parents.

The CCS will hold campus open events on March 29 and April 5, inviting new parents and students to visit CCS. If you have neighbors or friends who are looking for a Chinese school, please contact me and I will make arrangements for them.

This issue of CCS Newsletter publishes photos of the Chinese New Year Festival and academic competition awards. You can also see relevant information on CCS website.

I wish you all good health, peace and joy!

Meichu Wu

近期活動

Recent Events and Activities

2024北加好聲音

2023年首次舉辦「灣區好聲音」比賽頗受歡迎與好評,並產生了「112年全球暨僑生歌唱大賽」華語文中心組第一名與僑校組優勝獎。深感歌唱比賽是鼓勵會員學校以及華語文學習中心的學生藉由唱歌學習語言文化的好機會,於是2024年擴大為「北加好聲音」,並提早舉辦,增加組別,讓更多學生參與。另外,除了僑委會的歌唱大賽,也會推舉優勝選手參加全美中文學校歌唱比賽。

- 一、參賽資格:凡本會會員學校學生或華語文學 習中心學生均可報名參加。
- 二、比賽組別:個人與團體混合賽 視報名情形,各組人數不足時,主辦單位將併組比賽。
 - 小學組: 12歲以下 (3/31/2012 以後出生者)
 - 青年組: 12至24歲 (4/1/2000-3/31/2012 出生者)
 - CSL組: 就讀CSL 班學生(18歲以下 (3/31/2006 以後出生者)
 - 華語文學習中心組: 華語文學習中心學生

三、報名日期: 即日起至 2024/03/10止

四、報名辦法: 1) 製作歌唱影片, 2)上網填寫 👉 報 名表

詳細內容請閱 🔼 報名簡章

2024 The Voice - North Cal."
Video Singing Contest

The Association of Northern California Chinese Schools (ANCCS) is hosting

"The Voice - North Cal." Video Singing Contest to encourage students to learn

Mandarin, Taiwanese and Haka Languages.

Time: now ~3/10/2024

Registration Form

Event Detail Information



暑期台灣遊學營

不只是語言學習, 還和大自然交朋友森林療癒和 多樣探索, 詳情請看簡章<u>夏令營活動安排跟資訊</u>

夏令營報名表

Summer Camp Adventure and Cultural Immersion

Welcome to the Summer Camp Adventure! ** Join us for an incredible journey of exploration and enrichment in Dashueshan National Park. Dive into exclusive hands-on explorations of hidden natural habitats led by National Park Rangers. Discover the mysteries of the nocturnal world on a captivating

night safari, studying unique insects guided by experts.

Summer Camp Detail Information

Summer Camp Registration Form



校園花絮 Campus Highlight

Academic contest award ceremony

























Chinese New Year Festival & CCS































